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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért utasítanak el hatvan roma származású embert, ha szakképesítést akar szerezni?” címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Lamperth Mónika szociális és munkaügy i

miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérném .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Veszprém Megyei KISOSZ összegy űjtött hatvan roma származású devecseri lakost, akik vállalták ,

hogy a Lépj Egyet 2 . program keretében részt vesznek az ingyenes, állam által finanszírozot t

képzésen, amely biztosítaná részükre a szakképesítést . A képzési szerződéseket továbbították az

Állami Foglalkoztatási és Szociális Hivatal felé 2007 . decemberében . Azóta annyi válasz érkezett,

hogy nem tartják indokoltnak hatvan ember képzését munkaer ő-piaci szempontból, mert túlképzés

jelentkezne. Hiába érveltek azzal, hogy a végzettek önfoglalkoztatók lennének, érdemi eredményt ne m

értek el . A húsz fős keret létszám feltöltésére sem kaptak még engedélyt . Ez azért sajnálatos, mert 10 0

év óta először tanulni szeretnének, zömmel roma származású emberek és nem tudják a lehetőséget

biztosítani részükre .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Miért utasítják el a roma származású embereket ha szakképesítést akarnak szerezni ?

Miért nem biztosítanak pénzügyi forrásokat a tanfolyamok indítására?

Miért nem működik a Roma Integráció Évtizede programban meghirdetett foglalkoztatás növelés?

Várom őszinte válaszát !

Budapest, 2008 . március 4 .
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